
Protokoll från styrelsemöte nr 4/2021 i Granviks Byalag

Datum: 20210617

Plats: Sadelkammaren.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Roland Karlsson, Roland Brandqvist, Stefan Brandqvist, 
Mona Davidsson. 

§1 Mötets öppnas
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Roland Karlsson.

§3 Föregående mötes protokoll
Metartävling i Sågdammen första metardagen var planerad torsdag 13 Maj men ställdes in 
på direkltiv av Länsstyrelsen.
Slåtterevenemang ska planeras in.
Leif föreslog att vi skulle bjuda in Kent Friman att prata om hembygdsforskning och 
Granviks Byalags historia. 

§4 Ekonomirapport
Vi har 80264 kr på kontot.
Bland utgifter kan nämnas elstängselaggregat 4338 kr, virke 2012 kr, solpanel bastu 1999 kr,
skatt 2294 kr och färg 2000 kr.

§5 Kommande evenemang
OK Tiveden anordnar orienteringstävlingar 9, 10 och 11 juli. 
9/7 i Granvik. Start och mål vid vandrarhemmet. Antalet deltagare är 600. Starten uppdelas 
på 6 starter a 100 pers. Inget tävlingscenter kommer finnas utan deltagarna kommer, springer
och åker sedan hem.
10/7. Tiveden Trail i Granvik. Antal deltagare är maximerat till 100. Leif informerade om att
hästhagen kommer att användas för bilparkering. Denna kommer innan att slås med 
slaghack. Deltagarna har möjlighet att ge 20 kr i bidrag för parkeringen.
11/7. Tävlingen hålls vid Ösjönäs. 600 deltagare. 

Slåtterevenemang kommer att hållas antingen 28/7 eller 4/8.

Vi ska bjuda in Sten Persson för att leda en övning i fågelholksbygge. Datum inte spikat, 
men förslag är 25 september.

§6 Målning av sadelkammare
Målning kommer att utföras 22 juni, start kl 18.00.

§7 Parkeringsproblem i byn
Vi diskuterade problematiken med att Granvik de senaste somrarna har haft fler besökare än 
det finns kapacitet att ta emot, med avseende parkeringsplatser. Det finns då en risk att vissa 
bilförare kommer att parkera sina bilar på ett sätt som är störande för invånarna i byn.



Enligt Gittan har det kommit upp en skylt där vägen delar sig där vägen går ner till hamnen.
Det var inte helt klart vad skylten visade, men vi skulle vilja ha en skylt med tydlig 
tilläggsinformation vad som gäller för parkering för besökare.

§8 Installation av el i hästhagarna
Leif har köpt in ett nytt elstängselaggregat med tillhörande solpanel. Det är inte inkopplat 
ännu eftersom alla delar inte kom samtidigt. Ett nytt batteri är också inköpt.

§9 Övriga frågor
Målning av museet pågår. Allt taktegel är utbytt. 

Leif har tidigare kontaktat kommunen för att de ska ta bort buskar och informationstavla 
som skymmer sikten när man åker ner mot hamnen och därmed utgör en risk att någon kan 
bli påkörd. Inget har dock hänt och nu börjar turistsäsogen. Leif lovar nu att se till att detta 
blir utfört snarast. Han kommer att kontakta kommunen på nytt och använda all sin pondus 
han besitter i egenskap av Granviks Byalags ordförande.

Ombildande av byalaget till ny föreningsform. Gittan tyckte att det kunde vara bra med viss 
vägledning för att förbereda för ombildandet. Vi föreslog att Arne Hallin skulle kontaktas för
detta.

Nästa möte blir 7/9 kl 18.00.

§10 Mötet avslutas.
Mötet förklarades avslutat.

Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Roland Karlsson


